
Svar fra Asker Arbeiderparti 
 

Overordnet arealforvaltning 

  

1. Verdifulle natur- og friluftsområder sikres mot videre utbygging og andre inngrep. 
Allerede vedtatte planer blir stående.   
   
2. Ja, i all hovedsak, men noe kan alltids bli bedre  
 
3. I arbeidet med kommuneplanens arealdel som vedtas 13.juni er det gjort et betydelig 
arbeide. Dette arbeidet må følges opp i behandling av saker, spesielt i utvalg for Plan og 
byggesak  
 
4. Så langt det gir gode vekst og verneområder i de tilgrensede kommuner  
 
5. Vi trenger mer kraft i Norge, og en utredning om behov og plassering bør iverksettes.  
 
6. Definitivt ja  
  
7. Sørge for å kontrollere at kommunens handlingsplan mot klimaendringer for perioden 
2021-2033 overholdes  
 
8. Ingen konkrete arealer, men strandsonen må innskjerpes innenfor 100meters beltet.  
  
Jordvern og matsikkerhet 
  
9. På et generelt nivå mener vi at kommuneplanens arealdel skal etterstrebe en 
nullvisjon for nedbygging av matjord  
 
10. Nei, men vi etterstreber en nullvisjon for nedbygging av matjord  
 
Oslofjorden 
  
11. Ja, men her må også regjeringen bidra med midler.  
  
12. Ja, i all hovedsak  
 
13. Ja  
 
14. Det har vi så langt ikke tatt stilling til  
 
15. Det har vi så langt ikke tatt stilling til. Her tror jeg(mitt innspill) at også temperaturen i 
Oslofjorden spiller en rolle for torskebestanden.  
  
Skog/Marka  
 
16. Bidra til et naturlig samspill mellom bærekraftig skogbruk og forvaltning.   
 
17. Det er ikke debattert, men vekst og vern må ha et samspill  
 
18. Vi vil jobbe sammen tverrpolitisk for å oppnå mest mulig effekt  
 



19. Nei, men i samarbeid med flere partier  
 
20. Det er ikke diskutert  
 
21. Be om eksterne uttalelser som kan bidra til sterkere fokus på skogbrukets drift  
 
22. I samarbeid med andre politiske partier i så fall  
 
23. Det er ikke diskutert.  
 
24. Kommer dette spørsmålet opp vil vi trolig støtte en markagrense  
 
Klima og samferdsel  
  
25. Vi kommer til å jobbe for at mest mulig samferdsel tas med kollektiv, sykkel og gange 
nord for 0-vekstlinja.   
 
26. VI har og vil også støtte E18 utbygging som er planlagt    
 
27. VI har stilt oss bak kommunens handlingsplan mot klimaendringer for perioden 2021-
2033  
  
Stedsidentitet  
  
28. Ja, men igjen vil samhandlingen mellom vekst og vern bety mye  
 
29. Det har vi ikke tatt stilling til. Vil bli vurdert nåer et slikt tiltak kommer på bordet  
  
 

 


